
1 

 

 

PROCES VERBAL 

al şedinţei ordinare din data de 26 septembrie 2023 a 

Consiliului Local al oraşului Copşa Mică 

 

Dl Secretar general: Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 323 /2023 a primarului oraşului 

Copşa Mică. Constat că sunt prezenţi 15 consilieri din 15, deci şedinţa este statutară. Publicitatea 

şedinţei s-a făcut prin afişare la sediul Primăriei oraşului Copşa Mică şi prin postare pe pagina de 

internet. Supun spre aprobare procesul verbal al  şedinţei ordinare din 29 august 2023 şi procesul 

verbal al şedinţei extraordinare din 14 septembrie 2023.  

 Procesele verbale sunt aprobate  cu unanimitate de voturi. Pentru şedinţa de astăzi proiectele 

de hotărâre sunt însoţite de avizele comisiilor de specialitate. 

 

Dl Mátéfi Rezső propune diverse. 

 Se supune la vot ordinea de zi. Ordinea de zi este votată cu unanimitate de voturi. 

 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local şi a listei obiectivelor pe anul 2023 

  

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

2. Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetar 

  

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea şi aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale 

aparatului de specialitate al primarului şi ale serviciilor publice înfiinţate şi organizate prin 

hotărâri ale Consiliului Local al oraşului Copşa Mică 

 

Dl Secretar general: La recomandarea Direcţiei Judeţene înfiinţăm un post de funcţionar pentru 

starea civilă.  

Dl Mátéfi Rezső: Numai Copşa nu a avut, s-a desfiinţat postul din răzbunare. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

4. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al oraşului 

Copşa Mică în Consiliul de Administraţie al Liceului Tehnologic “Nicolae Teclu” Copşa Mică 

pentru anul şcolar 2023-2024 

 

Dl Muntean Vasile: Propun pe dl Mátéfi Rezső şi dl Butuc Titi-Nicu. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Propun pe dl Szekely Ludovic şi dl Mărgineanu Mircea. 

Dl Gyorffy Iosif: Supunem  la vot  propunearea d-lui Muntean Vasile.  

Propunerea este votată cu 7 voturi pentru (Butuc Titi-Nicu, Costea Cristian, Mátéfi Rezső, Muntean 

Vasile, Muzsnai Melinda, Pop Iosif, Secelean Nicolae) 

Dl Gyorffy Iosif: Supunem  la vot  propunearea d-lui Tăpălagă Nicolae Bogdan.  

Propunerea este votată cu 8 voturi pentru (Szekely Ludovic, Benicky Camelia, Comiza Cornel, 

Gyorffy Iosif, Mărgineanu Mircea, Moldovan Vlăduţ, Taifas Tudor, Tăpălagă Nicolae) 

Se adoptă hotărârea cu reprezentantii Szekely Ludovic şi Mărgineanu Ilie-Mircea. 

Dl Mátéfi Rezső: Cei care merg în Consiliul de Administraţie, am spus şi data trecută, dacă nu fac 

raport nici anul acesta le fac sesizare la Consiliul Judeţean. Sunt obligaţi cei care merg în Consiliile 

de admninistaţie, fiindcă ne reprezintă pe noi, nu se reprezintă persoană fizică, deci ne reprezintă pe 

noi, Consiliul Local şi trebuie să ştim ce se discută şi ce se întâmplă acolo. 
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5. Proiect de hotărâre privind aprobarea dreptului de ocupare temporară şi constituirea unui 

drept de trecere în favoarea UAT Valea Viilor asupra unor imobile pe care vor fi amplasate 

reţele de canalizare în cadrul proiectului “Întregirea sistemului de canaşizare în localităţiile 

Valea Viilor şi Motiş, în comuna Valea Viilor – obiectiv reţea de canalizare menajeră” 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

6. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru luna octombrie 2023 

 

Dl Gyorffy Iosif: Propun preşedinte de şedinţă pentru luna octombrie pe domnul Mátéfi Rezső. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

DIVERSE 

 

Dl Mátéfi Rezső: Este problemă cu autobuzul de dimineaţă. Au fost părinţi care mi-au spus că 

autobuzul de la 07:45, e plin. Pericol pentru copii şi şofer. Trebuie pus încă un autobuz, avem, şofer 

avem, vă rog să rezolvaţi problema. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Autobuzul are şi locuri în picioare, este mai incomod, e adevărat dar 

o să discut şi rezolvăm. 

Dl Mátéfi Rezső: Licitaţia pentru hrana caldă, se mai face? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Încă nu a apărut ordinul care reglementează şi normele 

metodologice. 

Dl Butuc Titi-Nicu: O sesizare. Ce facem cu P-urile? Vreţi să scot oameni în stradă? 

Dl Moldovan Vlăduţ: Pentru ce? 

Dl Butuc Titi-Nicu: E dezastru. 

Dl Moldovan Vlăduţ: Ce e dezastru? 

Dl Butuc Titi-Nicu: Multă gălăgie, mult scandal, multă mizerie, gunoaie, drumuri nefăcute, e 

dezastru. Pănă când? De ce nu face primarul ceva? Ce aşteaptă? Să se ocupe şi de P-uri să le pună la 

punct, odată pentru totdeauna. 

 

Dl Gyorffy Iosif: Declar şedinţa închisă. 

 

 

Preşedinte de şedinţă                                         Secretar general 

Gyorffy Iosif                                                           Şerban Dorin 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


